
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 12/2022

Aika: 28.3.2022, klo 15.15

Paikka: Tietotekniikan talo A142, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora (saapui kohdassa 16.1)

Juho Alin

Laura Puusola

Rahim Ahsanullah

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Tuukka Pallonen

Muut läsnäolijat
Astrid Holmström (saapui kohdassa 5, poistui kohdassa 9.2)

Aino Niekkamaa (saapui kohdassa 5, poistui kohdassa 9.2)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 15.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Laura Puusola ja Rahim Ahsanullah.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 9.2 Julkun terveiset ja siirretään seuraavia kohtia vastaavasti.

5. Ilmoitusasiat
Tuukka ilmoitti että kokouseväänä on banaaneja, mandariineja, todella tummaa suklaata ja

salmiakkia. Ruusu ilmoitti, että kloorivesi ei maistu hyvältä. Laura kävi hakemassa postit

AYY:n keskustoimistolta.

Astrid ja Aino saapuivat 15.18.

Julkun edustajat tulivat kokoukseen esittelemään wapun tapahtumia ja yhdistysdiilejä, ja

toivat skumppaa.



6. Kuulumiskierros
Julia: Pitkästä aikaa kunnon perusflunssassa, mikä on aiheuttanut hommien kerääntymistä.
Ruusu: Mania-väsymys päällä. Hirveen hauska reissu takana, mutta nyt riittää hommia.

Rebekka: Myös mania-väsymykset päällä. Huomaa tulleensa vanhaksi kun on kahden

päivän darra.

Juho: Oli hauskaa rastinpidossa lauantain Fuksijäynässä, minkä jälkeen kävi salilla. Nyt ei

tarvitse taas käydä kuukauteen.

Rahim: Mikäs tässä wappua odotellessa.

Tuukka: Kiva olla ihmisten ilmoilla, hajosi vähän loppuviikosta himaan.

Laura: Fuksijäynä sujui hyvin, mistä jäi hyvä fiilis. Katsonut monta kautta Breaking Badia.

Iida: Leikkasi muutaman sentin hiuksistaan viikonloppuna ja näki pitkästä aikaa perhettä.

Astrid: Hyvä fiilis, wappu tulee!

Aino: Sama hyvä fiilis wapusta, vaikka paljon hommia vielä edessä.

Ullis: Nukkui pommiin, koska katsoi Bridgertonia koko yön.

Siirryttiin kohtaan 9.2.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Inkeri Nora Sivuainemessujen 21.3.2022 tarjoilut 42,25 € Hyväksytty

Maria Lappalainen Club Amplituden koristeet 51,34 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Cubanight 107 vujuedustus 75,00 € Hyväksytty

Markus Laine
ISOrekryinfon evästarjoilut Olkkarilla

7.2.2022
43,37 € Hyväksytty

Juhana Viitamo Hacker Crew hackathon 20.3 51,00 € Hyväksytty

Niklas Koskela Tour of the Nordics 150,00 € Hyväksytty

Maria Oehlandt

Kuluilla katettiin tarjoilut (Kaisan Cafen

pullat ja piiras, juomat, tarjoiluastiat) Maaret

Kallion puhujatapahtumaan ke 23.3.

87,22 € Hyväksytty

Ilari Ristikankare

Club X kuluja: Bändin juomat ja DJ:den piikit

baarissa. Kaikun kuiteista käy ilmi kenen

piikki oli kyseessä kohdasta "nimi".

232,20 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Vujulahja koneelle 20,00 € Hyväksytty

Lilli Peura

ESTIEM - fuksiexchange Helsingissä 14-18.3.

(12 kpl lounaslippuja (kuitissa 15kpl -

kularoitavaksi 31,68€), AYY tilavuokra, ruuat

sitseille ja retkille)

362,83 € Hyväksytty



Juho Alin Hallituksen kokouseväät 21.3 9,29 € Hyväksytty

Juho Alin Hermannisitsien vujuedustus 71,25 € Hyväksytty

Ulrica Bladh Vujulahja TF:lle 14,69 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Jaakko Ingraeus Musiikkiesitys- Club Kaiku | DJ - palvelu 250€ Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Ellen Aarinen killan varsinaiseksi jäseneksi.

8.2. Mobilepay ohjeistus
Juho neuvoi, että Mobilepay-maksuja vastaanotettaessa on erittäin tärkeää,

että viestikenttään merkitään mitä on ostettu ja kuinka monta. Namubuffaan

tallettaessa ei tarvitse merkitä mitään, sillä se on täysin erillinen Mobilepay

maksupiste.

Siirryttiin kokoustauolle 15.40.
Palattiin kokoustauolta 15.41.

8.3. Muut esille tulevat asiat
Ullis sai kutsun jonkun henkilökunnan jäsenen läksäreihin, jota kukaan ei tunne.

Ei mennä.

Siirryttiin kohtaan 10.

9. Yhteisö
9.1. Tulevat vuosijuhlaedustukset

Arvottiin edustajat KY:n vujuille halukkaista, edustajiksi lähtevät Tuukka ja

Rahim. Selvitellään Potentiaalin Tasaus 100 vujuille halukkaita ja arvotaan

edustajat ensi kokouksessa.

Siirryttiin kohtaan 9.3.

9.2. Julkun terveiset
Julkun edustajat Astrid ja Aino tulivat piristämään hallitusta kokoukseen ja

kertomaan Julkun yhdistysdiileistä. Yhdistysdiilit on tehtävä 4.4. mennessä, kun

6.4. alkaa 50h myyntiskaba. Julkku julkaistaan 21.4.



Astrid ja Aino poistuivat 15.32.

Siirryttiin kohtaan 7.

9.3. Muut esille tulevat asiat
Keskiviikkona järjestetään toimaribrunssi Olkkarilla.

Siirryttiin kohtaan 14.

10. Tapahtumat
10.1. Ajankohtaiset asiat

Perjantaina edessä Väärinymmärrettyjen sitsit, jota seuraa sillis seuraavana

päivänä.

Ensi viikon keskiviikkona järjestetään Wapun avaus -skumppatapahtuma

yhdessä AK:n ja Inkubion kanssa.

Huhtikuu ja wappu-mayhem alkaa jo tällä viikolla. Rebekan ajo-opettaja kertoi,

että hän on kaoottinen.

11. Phuksi- ja ISOasiat
11.1. Ajankohtaiset asiat

Viime lauantain Fuksijäynä oli erittäin onnistunut.

Olkkarilla on torstaina TePsy-info infolaisille, minne TePsyn ohjelmajohtaja

Janne tulee puhumaan.

Ensi maanantaina järjestetään Man@gerin ja Indecsin kanssa yhteisjatkot ja

tiistaina on vuorossa Wapputempauksen alkupamaus.

Kahden viikon päästä onkin jo kevätretken vuoro.

12. MKV-asiat
12.1. Kallio Pub Crawl

Siirretään aikataulujen takia, sillä kaikilla on kalenteri tällä hetkellä melko

täynnä. Koitetaan pitää toukokuussa.

12.2. Muut esille tulevat asiat
-

13. Yrityssuhteet
13.1. Ajankohtaiset asiat

Tällä viikolla tulee uusi Excupodi-jakso.

Yrityssuhdetiimillä on pohdinnassa killan yhteistyöyritysten määrä ja

yhteistyön hinnasto, sillä kysyntää yhteistyölle on paljon.



Reaktor excun ilmo meni täyteen ja Genero-excun ilmossa on vielä tilaa.

Siirryttiin kohtaan 15.

14. Opintoasiat
14.1. Infon maisteriohjelman koulutusneuvosto 2/2022

Tarkemmat muistiinpanot löytyvät Slackista. Kokouksessa käsiteltiin infolaisten

dippa-aiheita ja uusia maisteriopiskelijoita, joita on hyväksytty kahdeksan.

14.2. Perustieteiden akateemisen komitean kokous 2/2022
Tarkemmat muistiinpanot löytyvät Slackista. Kokouksessa oli 2300 sivua

liitteitä, ja käsittelyssä oli uudet opetussuunnitelmat, jotka on nyt hyväksytty.

14.3. Kesäkurssitoivekysely
Kysely, jolla kartoitetaan toiveita kesäkursseista, on nyt käynnissä.

14.4. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin ruotsinkielisten opiskelijoiden oikeuksista ja siitä, miten niistä ei

ole riittävästi tietoisuutta henkilökunnankaan keskuudessa.

Siirryttiin kohtaan 16.3.

15. Viestintä
15.1. Ajankohtaiset asiat

Ullis koki torven päivittelyn ajoittain stressaavaksi Miljan ollessa lomalla.

16. Muu toiminta
16.1. Kiltatuotetilaus

Kollareiden ja T-paitojen tilaus edistyy ja verkkokauppa aukeaa tällä viikolla.

Sukkien kanssa pohdinta jatkuu, sillä tajuttiin että kilpailutettu firma oli sama

kuin viime kerralla eikä laatuun oltu tyytyväisiä. Iida edistää vyötilausta.

Inkeri saapui 16.06.

16.2. Haalarimerkkitilaus
Haalarimerkit pääsivät loppumaan, mutta niitä on tilattu 2000 kpl, joista

ainakin osa tulee ennen wappua.

Siirryttiin kohtaan 9.1.

16.3. Sakkojen päivitys
Miljalle yksi (1) sakko kuulumisten puuttumisesta.

16.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Etenevät.



17. Muut esille tulevat asiat
Hallituksen kämppäkierros 20.5., jota suunnitellaan tarkemmin lähempänä.  Suunnitellaan

hallitusrapin musavideota ensi viikolla ennen kokousta.

SIKin kanssa pidetään hallitushengailu torstaina klo 19 eteenpäin, Julia jakaa tarkempia

yksityiskohtia myöhemmin. SIK on myös kutsunut hallituksen kiltahuoneelleen

minttukaakaoille ensi maanantaina klo 12-14 välillä, tehdään yhteislähtö.

Ullis löysi pienen teltan ruuvin kotoaan, joten telttojen korjaus edistyy. Osallistetaan

toimareita korjauspuuhiin.

18. Seuraava kokous
4.4. kello 15.15.  Eväsvuorossa Ullis.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 16.29.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Laura Puusola Rahim Ahsanullah

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


